
Referat fra bestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 1. september 2020 kl. 19.00-21.00 i Holmsland Idræts- og Kulturcenter 
 
Deltagere: nye og afgående bestyrelsesmedlemmer 
Afbud: Sjoerd og Laurids 

  

1. Administrativ/organisatorisk   
Tovholder 

 

1a Referat sidste møde: 
Referatet fra mødet 30. juli godkendt og underskrevet. 

Dorthe 

1b Konstituering af den nye bestyrelse: 

 Formand Dorthe Krogsgaard 

 Næstformand Marie Busch Nielsen 

 Kasserer Søren Pedersen 

 Sekretær Nuka Chemnitz 

 Medlemmer Dee Berger 

 Medlemmer Dan Søgård 

 Medlemmer Bodil Hindsholm Hansen 

 Suppleant Sjoerd Both 

 Suppleant Carsten Grønne 
 

Sidste år blev det besluttet at suppleanter deltager i bestyrelsesmøderne. 
Dette var et eksperiment – dette fortsættes. 
 
Opdatere listen: fordeling af poster og opgaver – listen opdateres 
 
Tjekke adresse/kontaktlisten 
 
Forslag til møder det næste år (indtil næste generalforsamling): 
Generalforsamling 2021 bliver fredag 26. marts. 
Dorthe kommer med datoer til de kommende møder. 
 

Dorthe 
 

1c Økonomi 
194.397,00 + ca 8.000,- på legepladskontoen 

Søren 

 
2.   Løbende og Ny  

 

 

2a Trafikforholdene på Søndervig landevej: 
Intet nyt 

Dorthe 

2b Trafikforhold på Klostervej: Punktet fjernes.  Nuka 

2c Projekt SPANGEN: Næste møde er den 24. september, sammen med de 
andre 4 foreninger.  
 

Dorthe 
 

2d Det blå Trail (langs Vonå): Marie har deltaget i workshop den 15. august 
   

Marie 

2e ”Velkommen her”: 
Har planlagt opstartsmøde, starter op igen 21. september. 

Bodil, Dee 

2f Stisystemet: 
Sti fra Lodberghede til Kloster / Intet nyt 

Marie, Dan 

2g Bykort/oversigtskort til Kloster (Søren, Torben, Dee og Nuka) 
Under udarbejde. Dorthe undersøger mht. brug af oversigtskort 

Søren 

2h Fælles arrangementer: 

 Holmsland Sommerfest (Udsat til sidste weekend i maj 2021) 
 

Marie 



2i Naturens dag: 
Udsat til 2021. 

Dorthe 

2j Sankt Hans på Røjklit Havn: 
Vi deltager fra HSF i form af trykning af sange 

Søren 

2k Grundlovsdag: 
 

Bodil 

2l Borgerhenvendelser: 
 

1. Græsslåning af rabatter (Søren)- Flyttes ned til de grønne områder 
2. Baggersvej /Surfspot (Dorthe) Der tages fat i RKSK igen og 

efterfølgende kontaktes politikerne! Hvad kan der gøres for at det 
bliver mere ”menneskeligt” for ALLE at færdes dernede? 

3. Vedligehold Sognepark (Dorthe) Hører ind under grønne områder 
4. Affaldsdag (Dorthe)- arrangeres til foråret. 
5. Delebil/Byens Bil til Kloster? (Dorthe) – Evt sponsorater undersøges.  
6. NY Forslag om at plante træer på Holmsland? (Dee)- Undersøger 

muligheder. 
 

 
 

 
 

2m Velkomst ambassadør: 
Peter fortsætter som tovholder, og opdaterer Søren inden 
bestyrelsesmøderne.  
Der besøges jævnligt nye borgere som får et gavekort til Brugsen samt en 
velkomstfolder. 

  

Søren (Peter) 

2n 
 
 

  

3. Fuldført   
3a   

4. Faste  
4a Bosætningsarbejdet: 

Kloster er blevet omdannelseslandsby! Bosætningsudvalget arbejder 
videre med planerne om vækst i byen! Bosætningsudvalget består af:  
Hans Jørn Sørensen, Jesper Aarup, Thomas Hansen, Steen Thomsen, Bo 
Nielsen, Dee Berger, Dorthe Krogsgaard og et nyt medlem fra næste 
møde: Kenneth Knudsen 

Dorthe 

4b LAG midler: 
Intet nyt 

Dorthe 

4c LDR: 
De har udnævnt Kloster til omdannelseslandsby. 

Dorthe 

4d Sognebladet: 
Bodil overtager posten som ansvarshavende. Sjoerd forsætter i 
bladudvalget sammen med Mogens Tarp og Ivan Schmidt. 

Bodil 

4e Loppemarked: 
Det kører godt og der har været et super salg i løbet af sommeren, hvor 
der har været åbnet 2 gange ugentlig. 
Carsten undersøger ang. vogn til de tunge ting. 
Evt. reparation af skotrende, Sogneforeningen sponsorer hvis budget er 
omkring 8-9 tusind. Dorthe tager en snak med Karen Marie og Kresten 
om ekstra leje da der har været meget aktivitet i løbet af sommeren og vi 
har bla. brugt mere strøm end ellers 

Dee 

4f Kloster Legeplads:  
Kommunen har godkendt legepladsen.  
Fra 2021 er planen at foreningerne (Sogneforeningen, HGU og Hallen) 
sponsorer driften, som gerne skal drives af et udvalg. Hallen tager sig af 
administrationen. 

Marie 

4g Flagallé:  
Peter fortsætter som kontaktperson, refererer til Søren. 

Søren 



4h Julebelysning: 
Holder sommerferie. Torben fortsætter som hjælper. 

Dan, Carsten. 

4i Grønne områder: 
- ”Æ pold”, Johanne Høkers Plads, Ragna Tangs Plads - det kører.  
- Sogneparken – kører fint – 3 damer er obs på hvad der skal gøres 

og henvender sig til Dorthe hvis der er brug for hjælp 
- Græsslåning af rabatter – Søren laver aftale med Mikkel Frich 

om at holde dem slået 
 

Dan, Carsten 

4j Søge midler: 
https://www.tvmidtvest.dk/ff - er dette én som Bosætningsudvalget kan 
søge? Der skal et specifikt projekt til for at søge disse midler 

- Der er et fundraising kursus i RKSK regi d. 14. september. HGU 
har en plads som vi må bruge.  
 

Alle 

4k HIMS og infoskærme: 
Det kører 

Dorthe 

4m Hjemmesiden – aktuelt 
Bodil bliver tovholder på at skrive dette – opdateres hver 3. måned 
(sammen med udgivelse af Sognebladet) 

Bodil 

5. Evt.  
Dee kontakter kommunen for holdere til Naturfoldere ved Bagges 
Dæmning/Surfspot. 
        

6. Næste møde: 30. september 2020 kl.19.00-21.00 i Centeret. 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
____________________________  _________________________________ 
Formand: Dorthe Krogsgaard   Næstformand:  Marie Busch Nielsen 
 
_____________________________  _________________________________ 
Sekretær: Nuka Chemnitz    Kasserer: Søren Plauborg Pedersen 
 
_____________________________  _________________________________ 
Medlem: Dee Berger   Medlem: Bodil Hindsholm Hansen 
 
_____________________________ 
Medlem: Dan Søgaard 

https://www.tvmidtvest.dk/ff

